
Svar:
Det av riksdagen beslutade målet är idag att 60% av fosforn ska återföras till produktiv mark, varav 
hälften (dvs minst 30%) till jordbruksmark.

En ny slamförordning  håller nu på att utarbetas.  I förslaget till ny slamförordning skärps kraven på
återföring av fosfor till jordbruksmark till  40%.

Dessa beslut grundrar sig på att det anses  att spridning på åkrar är den bästa kretsloppslösningen 
utifrån den kunskap som finns idag. Allmänt anses att alternativet att bränna slam medför stor 
åtgång av energi, större utsläpp av växthusgaser samt minskade möjligheter till återföring av den 
ändliga reseursen fosfor. Sammantaget anses bränning av slam inte gynna vare sig växtnäringens 
kretslopp, resurshushållning eller det nationella målet om en giftfri miljö.

Det är Länsstyrelsen i Stockholms län som prövar Kommunalförbundet Käppalas ansökan om 
tillstånd för lagringsplats för slam på del av Håbo häradsallmännings mark i Upplands-Bro 
kommun.

Som en del i den tillståndsprövningen har Bygg- och Miljönämnden i Upplands-Bro kommun yttrat 
sig i ärendet.

Nämnden har i politisk enighet avstyrkt etablering.

Därefter har Länsstyrelsen beviljat tillstånd.

Nämnden har 20131212 överklagat Länsstyrelsens beslut.
 

För mer information hänvisar vi till kommunens hemsida:
http://www.upplands-bro.se/politik/protokoll-och-handlingar---samlingssida.html
Där hittar du handlingar och protokoll från Bygg- och miljönämnden.
 

I övrigt är det inte en fråga som kommunen har beslutanderätt över. Det är en fråga mellan 
Käppalaförbundet och markägaren som Länsstyrelsen har att ta ställning till genom att pröva 
lämpligheten av placeringen och ge ev. tillstånd för verksamheten.


